
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 30 oktober 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander, Arne Jansen, Arne Van Den Kerchove (vanaf 22.08u), Arno, Caro-
lyne, Denis, Dries, Fanne, Jari, Lien, Lise, Mariska, Nele, Quentin (vanaf 22.05u), Sander,
Siebe, Yanice

Verontschuldigd: Andreas, Karim, Simme, Tine

Afwezig: Lisa

Waarnemer: Anthe, Raf, Wieter

De vergadering wordt geopend om 22.05u.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Activiteitenfiches LOKO maken activiteitenpostenverantwoordelijken Mee bezig
Rondgaan TAP-kaarten aangeduide personen Mee bezig
Veggierooster zoeken in Wuustwezel Alexander Nee

• PR, Sport en Cultuur moeten hun activiteitenfiches nog vervolledigen!

•Het is belangrijk dat de TAP-kaarten zijn afgehandeld binnen twee weken. De TAP-posters moeten ook nog
opgehangen worden.

• Voor het veggierooster kan eerst gemaild worden om te vragen of ze het daar gevonden hebben.

Mededelingen

•De open mic met VTK en LBK is verplaatst naar 30 november, want het is leuker wanneer er aansluitend
een winabar is (de top 100-bar). Zo kan de LAN-party met VTK die eerst op 4 december gepland stond,
veplaatst worden naar 1 december, want VTK wou dat niet graag op een zondag doen. De locatie voor die
LAN is nog niet vastgelegd.

•De site waar we de beamer hebben besteld is nu overgenomen door mediamarkt.nl. We hebben normaal
gezien nog steeds garantie, maar Fanne moet uitzoeken waar we de beamer nu moeten binnenbrengen voor
reparatie.
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Raden

Stura

•De begroting is goedgekeurd.

•Het verkiezingsreglement voor de onderwijsvertegenwoordigers is aangepast.

• Er zijn veel spookvakken, die je zogezegd in het Nederlands opneemt, maar die in de praktijk in het Engels
gegeven worden, om de quota voor Nederlandstalige masters te halen. Er is daarom gestemd over het
taaldecreet, maar er was staking van stemmen.

LOKO AV

•De alumniwerking van Stura kan stageplaatsen en gastcolleges inrichten, maar willen in ruil daarvoor dat we
één initiatief samen met hen organiseren.

• Er is een nieuwe stemverdeling. We hebben nog steeds twee stemmen, maar het totaal aantal stemmen is
naar beneden gegaan, dus procentueel hebben we er meer.

•De beleidsplannen zijn na enkele opmerkingen aangepast en goedgekeurd.

•De VIS-kaarten zijn er. Elke kring krijgt er 3. Je kan daarmee voordelen krijgen op de activiteiten van andere
kringen.

• LOKO gaat busjes van de KULeuven voorzien die je kan huren.

Internationaal WV

• Er is een brainstorm geweest over de Think abroad month, maar daar is nog niet veel uitgekomen.

Studentenbeleid WV

•De oktobercampagne is geëvalueerd. Het is jammer dat het veel mensen ontgaan is waarover het ging en
de kringen hadden ook meer inspanningen kunnen doen. Er waren wel vroege promo’s, maar het was niet
altijd duidelijk dat die voor de campagne waren. Het thema vond ook niet iedereen even goed.

• Ze willen afhaalmaaltijden in Alma mogelijk maken, zodat mensen een potje met hun maaltijd kunnen
meenemen. Er zou dan een waarborg betaald moeten worden voor het potje.

• Er is op zaterdagnamiddag een telling van de fietsen rond het station ingevoerd, waarbij er meer lege
fietsplaatsen waren dan foutgeparkeerde fietsen. De WV is nog steeds tegen de GAS-boetes, omdat de
parkeerplaatsen niet altijd even goed gespreid zijn en het boetebedrag te hoog is.

Scientica AKV

• Er is een verantwoordelijke voor de BBQ verkozen en Aaron en Sarah zijn verkozen als verantwoordelijke
voor de Jobfair.

•De planning van het Scienticaweekend is uitgelegd, als je nog mee wil moet je zo snel mogelijk inschrijven.

•De Plan Sjarel en het eerste Scienticafé zijn geëvalueerd en waren relatief oké. Het volgende Scienticafé is
in thema avant-ski met jagerbombs om de skireis te promoten. De shiften daarvoor staan al online.

•Update massacantus: we gaan klagen bij VTK, omdat die te veel kaarten krijgen en die dan aan niet-
Heverleese kringen willen verkopen, terwijl Scientica er eigenlijk te weinig krijgt.
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•Update 200 jaar faculteit: De activiteiten vlak na de paasvakantie zijn verplaatst, de exacte agenda komt
nog op facebook. De activiteiten zullen vooral volgend semester worden georganiseerd, dus wij gaan met
Scientica dan ook onze dingen plannen.

•Het Galabal zal all in 55 euro kosten. Hiervoor krijg je een driegangendiner een receptie en de inkomkaart.
Het moet nu wel naar een andere datum verplaatst worden, omdat de faculteit dingen gepland heeft op de
oorspronkelijke datum. Het zal in Sportoase doorgaan, met catering van Sportoase. Ze denken nu dat er
zo’n 50-60 man op het diner zal zijn.

•De verdeelsleutel voor de Jobfair is besproken. Chemika en Bios vinden dat het oneerlijk is dat wij als eerste
mails sturen en zo bedrijven binnenhalen, die zij ook zouden kunnen binnenhalen. Daarom moest iedereen
een lijst doorsturen met bedrijven die ze wilden vragen, zodat de overeenkomstige bedrijven verdeeld kunnen
worden. De verdeelsleutel daarvoor staat nog niet vast. De bedrijven moeten wel richtingsgerelateerd zijn
en geen consultancybedrijven. De shiften zullen verdeeld worden naargelang het geld dat is binnengehaald.
Iedereen krijgt minstens 1 shift en moet daar komen opdagen, want anders krijg je je basis 150 euro niet.

Update PR

•De mails voor de Jobfair zijn al verstuurd.

• Er zijn mensen die snoepjes hebben bedrukt en die willen uitdelen. Ze willen een goed moment vinden, want
met Sinterklaas vonden ze onethisch.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Verkoopsles

Het is goed verlopen, Vaes was tevreden en was blij met zijn biertjes. Er heeft wel iemand zijn schacht met
aardappelen laten smijten, terwijl uitdrukkelijk gezegd was niets met eten te doen.

Pre-24-urenrondjes

Er was veel volk. De activiteit heeft 10 euro boven begroting gedraaid.

Doop

Het is oké verlopen, er is enkel te laat begonnen aan de lookshampoo. Enkele schachten waren onderkoeld, maar
hebben zich dan opgewarmd in de living. Het zeil moet nog worden gekuist en er staan ook nog enkele vuilzakken.
Als je nog iets weet wat gekuist moet worden moet je het aan Siebe laten weten. In totaal heeft schachtenmeester
250 euro boven begroting gedraaid.

Heilige drievuldigheidsbar

Het prijspakket voor de adjeswedstrijd was een winapot met 4 shotglaasjes en een fluovestje. Die pot was begroot,
maar het geld moet nog naar beheerraad. Alexander gaat dat regelen. We kunnen best niet te vaak zo’n
adjeswedstrijd doen, want dat nodigt uit tot onverantwoord drinken. De opkuis was in orde. Er is wel nog rode
wijn over. De bar heeft 258 euro boven begroting gedraaid, maar daar is de jenever nog niet ingerekend.
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Dopecantus

De cantus was leuk. Cantustrio is wel wat spullen vergeten meenemen, dus in het vervolg gaan ze met een
checklist werken. De opkuis was in orde. We hebben nog niets van de brouwer gehoord, maar er zijn maar 3 vaten
opgedronken, wat minder is dan begroot.

24 urenloop

Sport

De opbouw is vlot gelopen. Het was goed dat de stellingen al het weekend ervoor werden geleverd, zodat ze
zaterdag al gesorteerd konden worden. De inkleding ging ook snel, het enige probleem zijn de matten die telkens
verknipt moeten worden. Volgend jaar kan je na afloop van de 24 urenloop de matten van LOKO gaan vragen,
want zij smijten die achteraf toch weg. Uiteindelijk hadden we geen houtblokjes om de platen te fixeren, dus
hebben we nog colzonbandjes moeten kopen. De platen zijn op de grond gezet, maar zijn nog vrij proper gebleven.
Er zat dezelfde constructiefout in als vorig jaar, maar dat kan blijkbaar niet op een elegantere manier. Er is in de
constructie nl. geen rekening gehouden met het dak, waardoor de buizen niet helemaal kloppen van lengte, maar
we hebben ze uiteindelijk wel vastgekregen.

Tijdens de 24 urenloop zelf is de stroom uitgevallen, maar dat is goed opgevangen door even manueel de wachtrij
bij te houden en is dan vrij snel opgelost. We moeten mailen naar Melissa dat ze haar laptop komt ophalen. Bij de
wissels werden de regels niet door alle kringen even goed nageleefd, maar dat gaat waarschijnlijk op de sport WV
nog besproken worden. Wij hebben nu op het einde enkele lopers gestuurd om te gaan lopen voor LBK, maar als
wij in zo’n nipte strijd zouden zitten zouden we het zelf ook niet zo leuk vinden als de andere kring plots hulp krijgt.

De afbraak ging goed vooruit, er hebben ook veel eerstejaars geholpen. Tijdens het vervoer van het materiaal naar
de gang waren de karren plots wel allemaal weg en was er even een communicatieprobleem. De aardingsklem is ook
stuk gegaan tijdens het afbreken. We hebben lang moeten wachten op Industria en die wouden dan uiteindelijk
dat we de stellingen van de andere standen mee gingen sorteren, terwijl dat niet de afspraak was. Het is beter om
volgend jaar de sportverantwoordelijke al naar de bar te laten gaan, zodat het gratis vat al gegeven kan worden
om 12 uur en er niet zo lang op moet worden gewacht. Misschien kunnen er meerdere kortere shiften worden
opgesteld om de stellingen te bewaken en te sorteren wanneer de heftruck er is. Die zijn veel aantrekkelijker dan
een lange afbraakshift waar je toch ook heel de tijd moet zitten wachten. Volgend jaar is het misschien ook een
optie om samen met Ekonomika stellingen te doen, als die toch naast ons staan met hun standje. Er zijn geen
verdere boetes gekomen van Gigant, de stellingen waren goed gesorteerd.

LOKO

Er zijn enkele opmerkingen over de LOKO-shiften:

• Volgend jaar kunnen we de opbouwshiften misschien best zelf opdelen in shiften van 2 uur.

• Er was een oversteekshift van 19u-21u op het einde van de 24 urenloop. Toen de shifters gingen afmelden
werd gezegd dat die shift eigenlijk maar tot 20u duurde.

•Tap C kan beter geregeld worden. De rechtse tap werkte niet goed en er moet een deftige voortoog komen,
zodat er ook zuiniger getapt kan worden.

Per rondje wordt er geld gesponsord voor het goede doel, maar bijna niemand weet daarvan. Als je een bedrijf
zou mogen zoeken die je rondjes sponsort zou dat bedrag veel hoger kunnen liggen.

Cultuur

• Er waren te weinig broodjes, dus zijn er nog bijgekocht, maar dan waren er nog steeds te weinig. Er waren
ook te weinig augurken. Er zijn nog 5 bickydozen over, maar die kunnen gebruikt worden voor de LAN.
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Ajuintjes zijn we gaan bijkopen, maar daar zijn er nog veel van over en bickysauzen waren er voldoende.
Volgende keer moet er gezorgd worden dat er genoeg broodjes zijn voor onze bickyburgers, maar meer risico
nemen door meer burgers te kopen kan niet. We hebben nu sowieso al goed verkocht door het mooie weer
en het feit dat er maar één andere kring Bicky’s verkocht.

•Tot een paar uur voor het einde verkocht de pasta amper, maar op het einde is er toch nog veel pasta
verkocht. Er was te veel droge pasta begroot in verhouding met de groentjes, dus die is nu over. Er was ook
passata te veel. Volgende keer moeten de verhoudingen van de ingrediënten herbekeken worden. Hetzelfde
geldt voor de pannenkoeken, want daar was er op het einde melk te kort. Dat zou niet mogen als het recept
gewoon gevolgd wordt.

•De winkelshift moet langer duren en er moeten meer mensen meegaan. Het is ook beter om op voorhand
te bestellen of te kijken wat er in de winkels voorradig is. Bij Colruyt kan je ook met Solutions bestellen en
wordt er vanaf 150 euro gratis geleverd. De prijzen zijn misschien iets duurder dan in de winkel, maar dat
moet de volgende ploeg eens bekijken.

• Er was genoeg volk bij de opbouw en afbraak. De opbouw kon wel meer gestructureerd verlopen, want nu
wisten ze eerst niet zo goed wat ze moesten doen.

•De walkietalkies waren erg handig, maar er is er een kwijtgeraakt. Als die niet wordt teruggevonden, moet
die worden vergoed aan Yanice.

•De eetstand heeft 41 euro onder begroting gedraaid.

Post-24-urenbar

Er zijn 3 vaten gedronken. Voor een post-24-urenbar was er best veel volk. Alma was tevreden met de opkuis.
De activiteit heeft 243 onder begroting gedraaid, maar daar is het gratis vat bij ingerekend, terwijl dat eigenlijk
onder Sport begroot is.

Activiteiten in de nabije toekomst

LAN-party

Er is gemaild met Theokot en het is normaal in orde. De aanvraag om te mogen frituren moet wel nog worden
goedgekeurd. Er staan al friteuses daar, dus we moeten enkel ons frituurvet meenemen. De shiftenlijst is al goed
ingevuld, behalve de opkuis, maar dan helpen er sowieso wel wat gamers mee. Zowel tafels als vloer moeten
gekuist worden, maar kuisgerief is daar al. Ethernetkabels en evt. switches zullen kunnen uitgeleend worden in
ruil voor je studentenkaart. De sleutel moet dinsdagmiddag gehaald worden in Theokot.

Tapcursus

Morgen belt Siebe nog naar Stella om te vragen of er 30 personen mogen komen, want er was eerst maar voor
20 personen ingeschreven. Momenteel zijn er exact 30 inschrijvingen waarvan 8 eerstejaars. Morgen worden
de inschrijvingen afgesloten. Als er mensen geweigerd moeten worden, zijn dat de ouderejaars die laatst zijn
ingeschreven. Er was eerst gedacht om een tapcursus te houden voor het presidium apart als er te veel zijn, maar
dan moeten er wel nog minstens 10 mensen extra inschrijven.

Harry Potterbar

De begroting is doorgestuurd. Er zijn 125 cocktails Blue Lagoon van 25 cl, waarvan er 15 gratis worden weggegeven.
Er zijn twee pompoenen om pompoensoep van te maken, die gratis kan worden weggegeven. Het kan zijn dat
de sleutel al vroeger moet worden opgehaald, omwille van de feestdagen, dus daar moet rekening mee gehouden
worden. Met de harde schijf lijkt een probleem te zijn, het lijkt of er nog veel plaats is, maar je kan er precies
niets extra opzetten. Yanice gaat het eens nakijken.
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Oriëntatieloop

De route is uitgestippeld en het stempelen zal gebeuren met verf en aardappels. Als water kunnen de flesjes van
ASML gegeven worden. Er mag zeker nog meer reclame gemaakt worden, want er staat nog niet veel volk op
aanwezig op het evenement. Er mogen ook nog meer mensen uitgenodigd worden. De punten moeten trouwens
niet persé snel worden afgewerkt, wandelen mag ook.

EJW Halloween

De activiteit is verplaatst naar donderdag. Er is een nachtspel in elkaar gestoken met verschillende rondes en enkele
niet-EJW’ers gaan boeman spelen. De begroting was in orde. Er kan evt. nog chocomelk worden uitgedeeld,
maar dan moet dat wel in de begroting komen. Die moet wel niet worden aangekocht, want er is nog overschot
van de 24 urenloop. Algemene tip: stuur wel eerst je begroting door voor je de bankkaart komt halen om dingen
te gaan kopen.

Eetstand zesdejaars

Vrijdag houden we een eetstand voor de zesdejaars die naar de openlesweek komen. Een hotdog (1 broodje, 2
worstjes) zal 30 cent kosten. Een veggie-alternatief moet nog worden voorzien, bv. kaas of veggieworstjes. De
shiften komen nog online. We gaan niet veel reclame maken naar onze eigen leden toe, omdat we het eigenlijk
vooral voor de zesdejaars doen. Er gaat wel een bericht gepost worden met de Winafacebook, zodat de leden toch
weten dat er iets gaande is, want anders is enkel presidium op de hoogte.

Croque-eetstand

De begroting is oké, alle croques zullen verkocht worden aan 30 cent. Het aanbod is: croque Hawai, vegetarische
pizzacroque en croque met zalm en kruidenkaas. De shiften staan al online. Er moet zeker gezorgd worden dat er
genoeg veggiecroques zijn, want niet-veggies bestellen die ook vaak.

Mexican bar

Er zullen nacho’s met dipsaus en tequila sunrise (6,3%) zijn. De begroting was in orde, maar een algemene tip:
probeer om zo veel mogelijk met formules te werken in Excel.

Schachtenconvent

Het convent is verplaatst naar 7 november om plaats te maken voor de teambuilding. De Jack-op wordt nog
geregeld. Er komen best niet te veel ouderejaars, maar Sander, Lien en de kandidaat-schachtenmeesters zijn zeker
welkom.

teambuilding

De teambuilding zal doorgaan op 10 november. We gaan eerst gezellig in de living eten en daarna teambuilding-
spelletjes spelen.

Activiteiten in de verre toekomst

Ouderdag

Bijna alle pro↵en zijn gevonden, alleen voor informatica wordt er nog een gezocht. Het tekstje en de inschrijfmodule
zijn al beschikbaar. De activiteit is wel enkel voor masterstudenten en presidiumleden. Om de deadline voor de
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inschrijvingen te bepalen gaan we Alma vragen wat hun deadline is. Het campusbezoek wordt nog uitgewerkt door
team rondleiding, maar er wordt geprobeerd om met het deel van fysica ook langs de labo’s te gaan.

Linedance

Er is iemand gevonden die de initiatie wil geven, maar die enkel op maandag kan. De activiteit wisselt daarom om
met de American football die op 14 november gepland staat.

Kerstfeestje

Er is een voorstel voor het menu: als voorgerecht pastinaaksoepje met curry, als hoofdgerecht kwartel met sausje
van Le↵e, witloofstronkje, brocolligratin en appel met veenbes, en als dessert panna cotta van framboos. Dit menu
zou uitkomen op zo’n 13.65 per persoon, zodat de kaarten opnieuw verkocht zouden worden aan 18 euro. Als
we het goedkoper willen moeten we een ander menu kiezen of er kan eens gevraagd worden aan Alma of ze nog
goedkopere wijn aanbieden. Minder wijn kopen is geen optie. We mogen zelf een receptie doen zonder daarvoor
bij te betalen. Er is wel bewaking van Alma ingerekend voor 43 euro per uur, maar er gaat eens gevraagd worden
of er in de plaats daarvan geen kelner kan komen, want dat is maar 15 euro per uur. De ko�e is nog niet inbegroot

Pro↵entap

Er zijn ondertussen al 6 pro↵en: Veys, Vaes, Van Riet, Lettinga, Deschreye en Van Assche. Als de activiteit evt.
verplaatst wordt is wel niet meer zeker of zij nog kunnen. Aderik gaat nog eens mailen naar tap@wina.be. Als je
nog goede ideeën hebt voor pro↵en die je zeker wil, mag je die steeds doorgeven aan Aderik.

Halftime

Katrijn, Yana en Anthe willen met de jaarverantwoordelijke van het derde jaar een halftime-activiteit organiseren.
Ze hebben al enkele medestudenten gevonden die hen daarbij willen helpen en Aiko wil hun financieel verantwoor-
delijke zijn. Er zijn al wat ideeën voor een activiteit en waarschijnlijk gaan ze via een eetstandje terug geld in te
zamelen, maar er is nog niets concreet. Van Wina uit kunnen ze op een startbudget van 100 euro rekenen. Voor
we het goedkeuren moeten ze echter wel meer concrete ideeën hebben.

Datum herbegroting

We staan naar schatting 3700 euro in de plus, dus het is belangrijk dat er zo snel mogelijk herbegroot wordt, zodat
er ook nog extra geld in de activiteiten van het eerste semester kan. Binnen twee weken beginnen we de PV een
uur vroeger en houden we om 11 uur nog een AV. De postenverantwoordelijken moeten op voorhand al eens kijken
waar ze dat geld willen insteken. Investeringen kunnen ook, maar dan moet je ook de prijs al eens opzoeken.

Datum kiesweek

De faculteit heeft zijn activiteiten voor 200 jaar faculteit verplaatst, zodat de campagne nu toch verzet kan worden
naar de week na de paasvakantie. 1 mei valt namelijk in de huidige campagneweek, wat niet zo handig is. De
Pavo kan normaal wel geregeld worden, ook al is dat niet volgens het tweewekensysteem. Er zouden wel enkele
activiteiten moeten verplaatsen, nl. de lezing van De Roeck, de pro↵entap kan twee weken worden verlaat en de
kelderkoop kan naar 24 maart verplaatst worden. De verbroederingscantus zou ook in de campagne vallen, maar
daar is nog een alternatieve datum voor, nl. 28 apil. Momenteel heeft nog maar een kring geantwoord dat het
goed is. Anders kunnen we nog 5 mei voorstellen. Siebe vraagt aan de PV of hij de Pavo mag reserveren in naam
van Wina voor de nieuwe kiesploeg. Hij krijgt toestemming.
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Materiaal

Denis was aan de materiaalmodule bezig en vroeg zich af voor welke materialen leden huur moesten betalen. Over
het algemeen moet er geen huur worden betaald, behalve voor bv. BBQ’s en friteuses, want die verslijten en
sinterklaaspakken, want die zijn erg gegeerd. Over het algemeen is de regel: voor grote, dure dingen die verslijten,
moet huur betaald worden.

Varia

•Dries: ‘We vliegen erin, patat!’ *Steekt aardappel in de lucht*

• Jari: ‘Bedankt Dries, voor dit varium en dit geheugenkaartje. Voor de rest Winalleen tot de kringenzuip.’

• Yanice: ‘De inschrijvingsmodule heeft een update gekregen en doet daardoor soms wat raar. Als het iets
doet wat niet de bedoeling is, laat het mij dan weten.’

• Lien: ‘Ik kwam dit weekend thuis en mijn mama had pannenkoeken gebakken, omdat ze dacht dat dat lang
geleden ging zijn. Ik heb trouwens die random USB-stick nog meegenomen. Ik ben blij dat er iets van het
zwanenboek opstond en niet vuile porno van mijn broer.’

•Wieter: ‘Ik wil Dries eraan herinneren dat we moeten beginnen aan de lezing.’

• Aderik: ‘Er zijn te weinig functionele winkelkarren.’ Onze karren worden soms gestolen. Er is een slot
begroot dat zo snel mogelijk gekocht wordt.

• Sander: ‘Voor de ouwezakkencantus mailde ik om de Pavo te vragen, maar dat paste niet helemaal in het
tweewekenschema. De koster antwoordde dat hij aan mij niks kon weigeren.’

• Arne VDK: ‘Ik ga misschien morgen al winkelen voor de bar, dus dan heb ik zo snel mogelijk de aangepaste
begroting nodig.’ - Siebe: ‘Kan je al tequila meenemen, zodat er zeker genoeg is op de Mexican bar?’ Siebe
stuurt nog door hoeveel.

•Mariska: ‘Ligt de sleutel van Scienticalokaal hier en mag ik die donderdag lenen?’ - ‘Morgen om 10 uur komt
iemand van Bios die halen, dus dan moeten we zeggen dat die zeker donderdag terug moet zijn. Vrijdag is
de sleutel ook nodig voor de eetstand.’

• Arno: ‘Ik was hiernaartoe aan het fietsen en ik voelde iets in mijn jaszak en het was een sok.’ - Fanne: ‘Ah
ik dacht dat het vuile porno ging zijn.’

• Arne VDK: ‘Moet er nog voor die pompoensoep gewinkeld worden?’ - ‘Ja.’

•Denis: ‘Ik lag gisterennacht te slapen in Wallonië en werd plots gebeld door Reinout. Hij zegt zo ‘Denis,
Denis, Simme moet u hebben,’ dus dan zegt Simme zo ‘Wilt gij ne keer tegen Bart zeggen da ge colèrig
zijt? Hier is em,’ dus toen heb ik da gezegd. Die waren zo ‘whaah’ en toen hebben ze afgelegd.’

• Arne J: ‘Bedankt iedereen voor de geweldige 24 urenloop. Chemika zat op de bus en ze waren aan het
stoefen dat het dit jaar niet zo goed ging, maar dat ze ons makkelijk hadden kunnen pakken als ze wat meer
hun best deden. Ze klaagden dat Maarten zo veel had gelopen. Lien moet trouwens sebiet haar lichtjes nog
komen halen.’

• Siebe:‘Arne niest. Dankuwel trouwens aan alle sport- en cultuurverantwoordelijken, omdat het zo tof was.
Tegen volgend jaar moeten er nog nieuwe Wina liedjes zijn om te roepen tijdens de 24 urenloop.’

• Aiko: ‘Fanne zijn varium is daarnet juist gefaald. Een klein vraagje in verband met de investeringen: het
slot gaat nog worden gekocht, maar is de waterpomptang er al?’ - ‘Nee, diegene die er nu ligt is van
Denis.’ Spanriemen en de waterpomptang zullen door materiaal gekocht worden, Aiko koopt het slot, de
memorystick pro duo is in orde met in ruil wat bier voor Dries en Lien gaat nog karaokeinstructies maken
voor 10 euro.
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• Fanne: ‘Ik wil nog even wat hoogtepunten geven van onze afbraakshift op de 24 urenloop. Een van de
betere woordspelingen was ‘hert gaan’ met mijn rendiermuts op. We hadden ook ‘what the heck’ bij de
nadars en: ‘de mensen gaan denken dat we aan het hacken zijn.’ De beste hebben we dan zelfs nog niet
gezegd: ‘Naar waar moeten die hekken? Na daar.’ We hebben ook nog ‘sharing is caring’ gezegd toen we
de kar doorgaven en Maarten zei ‘fuking episch’ en ‘wawawawa’.’

• Lien: ‘Tijdens de 24 urenloop was er een Accomeeting en VTK heeft tegen de directeur gezegd dat hun
interne werking slecht draait.’

• Carolyne: ‘Vergeet niet dat we bij de volgende PV om 21 uur beginnen vergaderen.’

• Jari zingt (vol overtuiging):
‘Wina die loopt alleen, wina die loopt alleen’ (op melodie van la donna é mobile)
‘Shalalalalala, Maarten is Wina’
(Met voorzang): ‘Wina, wina, wina is blauw en geel, wina is blauw en geel, blauw, geel, blauw, pedewedede-
wewe’
Hij kan er nog wel wat bedenken, maar dat is pas tegen volgend jaar.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Activiteitenfiches LOKO maken activiteitenpostenverantwoordelijken 13/11/2016
TAP-kaarten en -posters aangeduide personen 13/11/2016
Mailen en halen veggierooster Alexander 13/11/2016

De vergadering wordt gesloten om 0.11u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 13 november 2016 om 21u00 in de Winaliving.
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